
Skolebestyrelsesmøde torsdag den 13. juni 2024 kl. (16.30-17.00) + 17.00 -19.30 
 Konstituering af ny bestyrelse 16:30-17:00  
 Skolebestyrelsesmøde 17:00-17:30 
 Afslutning 17:45-19:30 

Ny bestyrelse:   

Konstituering Mødeleder fastsættes ud fra anciennitet, derefter alder 

Ét nyvalgt medlem af skolebestyrelsen vælges for to år, 
for at det bliver en 4/3 udskiftningsmodel. Rikke Ruby 
er for nuværende valgt for 4 år, men det bliver nedsat til 
2 år for at få mere kontinuitet. 

Formand forbliver Marlene Bøgh 

Ny næstformand er Robin Tofterup 

Ny forældrerepræsentant for special er Anders Matzen 

15 
min. 
 
 
 
  

Fastsættelse af 
skolebestyrelsesmøder 
2024/25 

10 møder à to timers varighed fra kl. 17-19 

Fællesspisning 16.45-17.00 

Evt. formøde 16.00-16.45 

Kalenderbingo er lavet for kommende skoleår  

15 
min. 

Ordinært bestyrelsesmøde  17:00-
17:30 

Opsamling fra sidst 

 

Høringssvar omkring taxakørsel er blevet sendt 

Anti-mobbestrategi er godkendt for nu og bliver arbejdet 
igennem af MED i efteråret 

Trafikpolitik er godkendt og lagt på AULA 

Eksamen er ved at være overstået og det er gået fint. Der 
er lidt udfordringer med UVM, omkring den skriftlige 
prøve i F/K, som har sendt forkerte karakterer ud, men 
det bliver rettet hurtigst muligt. 

Ansættelsesstoppet i kommunen er stoppet 

LC er med i gruppen omkring ny tildelingsmodel for 
kommunens skoler 

10 
min. 



Meddelelser/orientering 

Ledelse 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tillidsvalgte/personale - 
almen og special 
 
 
 
Forældrevalgte 
 
 
 
 
 
 
Elevråd 

 

Status på sygefravær. Det bevæger sig den rigtige vej. Vi 
forbliver i og arbejder med Stærke Arbejdsfællesskaber. 

Første udkast til skemaer er lagt ud og er til første 
gennemsyn. 

Dimission i almen er onsdag den 26. juni fra 17:00-
19:00. 

Udvikling af projektet Hurtige Hjerner, hvor der skal 
screenes, er i gang. Vi fortsætter med det til næste 
skoleår, hvor to lærer hver har en lektion om ugen til 
rådighed. Forældre vil gerne inviteres ind til oplysning 
og information om projektet. 

Vi kigger hen mod den sidste tid af dette skoleår. Første 
udkast af nye skemaer er ude. Det har givet ro i maven. 
I specialafdelingen er der for tiden overleveringsmøder 
omkring elever. 
 
Mødet med de forbundne skoler var et godt møde og en 
god oplevelse 
Opfordring til at det nye elevråd klædes på og deltager 
kontinuerligt. Gerne med deltagelse af elevrådet i spec. 
Forældrerepræsentanter vil gerne deltage i 
elevrådsmøder. 
 
Har ikke deltaget i mødet 

15 min 
 
 
 
 
 
 
  

Evt. Årsberetning 
Punkter til august/september-møde 

5 min. 

Afslutning  17:45-
19:30 

 
Ref: JDK 


